



000037

Date: 20 January 2026

الكويت في 20 يناير 2026

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمون

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Comment on the Unusual Trading on Arzan Financial Group for Financing and Investment (K.P.S.C)'s share

الموضوع: تعقيب بشأن تداول غير اعتيادي على سهم مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار (ش.م.ك) عامة

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and regulating Securities Activities and its amendments, and with reference to the e-mail sent by your department regarding the request for comment on the unusual trading on the shares of Arzan Financial Group (K.P.S.C) during today's session 20/01/2026, Arzan Financial Group would like to report the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، وبالإشارة إلى البريد الإلكتروني المرسل من قبلكم بشأن طلب التعقيب على التداول غير الاعتيادي على سهم مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار (ش.م.ك) عامة خلال جلسة اليوم الموافق 2026/01/20، تود الشركة الافادة بما يلي:

There is no undisclosed material information that could explain the unusual trading, other than the disclosure made on 20 January 2026 regarding the submission by one of the Group's associate companies of a conditional cash offer to acquire a stake ranging from a minimum of 50% plus one share to a maximum of 51% of the issued share capital of Unikai Foods P.J.S.C., listed on the Dubai Financial Market.

لا يوجد لدى الشركة أي معلومات جوهرية غير معلنة من شأنها تفسير هذا التداول غير الاعتيادي، باستثناء ما تم الإفصاح عنه بتاريخ 2026/01/20 بشأن تقدم إحدى الشركات الزميلة للمجموعة بعرض نقدي مشروط للاستحواذ على حصة تتراوح بين (50% + سهم واحد) وبحد أقصى (51%) من رأس مال شركة يونيكاي للأغذية ش.م.ع المدرجة في سوق دبي المالي.

The Group further confirms that such disclosure was made in compliance with the applicable disclosure and transparency rules, that there is currently no material financial impact on the Group's financial statements, and

وتؤكد الشركة أن هذا الإفصاح تم وفقاً لقواعد الإفصاح والشفافية المعمول بها، وأنه لا يوجد في الوقت الحالي أي أثر مالي جوهري على القوائم المالية للمجموعة، كما أن إتمام



that completion of the transaction remains subject to the fulfillment of the relevant conditions and the obtaining of the necessary regulatory approvals, with any material developments to be disclosed in due course.

Sincerely Yours,

Jassem Zainal

Vice Chairman & CEO

الصفقة يخضع لاستيفاء الشروط والحصول على الموافقات النظامية اللازمة، وسيتم الإفصاح عن أي تطورات جوهرية في حينه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،


جاسم حسن زينل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي



K.P.